

**職員專用 Official Use Only**

申請編號 Reference No	
申請日期 Application Date	
批核日期 Approval Date	
拒絕日期 Reject Date	

Y 旅舍優惠折扣申請表**Y Loft Application for Concession Rate**

團體名稱 (中文)

Name of Organization (English)

團體地址

Address of Organization

聯絡人姓名

Name of Contact Person

聯絡人職位

Position of Contact Person

電話號碼 公司

手提

Tel No. Office

Mobile

傳真號碼

Fax No.

電郵

Email

申請人簽署及團體蓋章

日期

Applicant Signature & Organization Chop

Date

附註：

- 合資格非牟利青年團體或非牟利團體舉辦青年活動可獲優惠折扣。
Eligible Non-Profit Youth Organizations or Non-Profit Organizations organize youth events will be entitled to Concession Rate.
 - 申請團體須於 Y 旅舍預訂房間並提供是次青年活動的詳情以作審批。
Applicant needs to have reservation in Y Loft & provide youth event detail for vetting and approval.
 - 請附上根據社團條例發出的社團成立通知或根據社團條例發出的社團註冊證明書。
Please provide notification of the establishment of society under the Societies Ordinance or Certificate of Registration of a Society under the societies Ordinance.
 - 須由機構主席及另一名幹事簽署之章程或公司組織大綱及註冊章程。申請人的公司組織章程大綱(如有)及章程細則或會章必須訂明，本團體的成員不得攤分其利潤，而團體一旦解散，成員不得攤分其利潤或資產。
Constitutions or Memorandums and Articles of Association duly signed by the Chairman and one other office bearer. The Memorandum (if any) and Articles of Association or the Constitution of the applicant must include a clause specifying that members do not take any share of the profits of the organization and upon dissolution of our organizations, the members shall not take any share in the profits or assets of the organization.
- For enquiries, please contact us at (852) 3721 8989 or by email to loft@youthsquare.hk

管理及營運 Managed and Operated By



香港柴灣柴灣道 238 號 238 Chai Wan Road, Chai Wan, Hong Kong

電話 Tel: 3721 8888 傳真 Fax: 3721 8889 網頁 Website: www.youthsquare.hk, www.nwfm.com.hk